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BRZ.0002.64.2023.SW 

 

 

PROTOKÓŁ  NR LXIV/23 

Z LXIV sesji Rady Powiatu w Koszalinie  

w dniu 2 lutego  2023 r.  

 

1. Otwarcie obrad.  

 

W siedzibie Starostwa Powiatowego w Koszalinie ul. Racławicka 13, w sali 

konferencyjnej nr 409 o godzinie 11.00 Przewodniczący Rady Zbigniew 

Tomasz Grabarek otworzył sesję słowami: „Otwieram obrady LXIV sesji 

Rady Powiatu w Koszalinie”.  

 

2. Stwierdzenie kworum.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek, na podstawie listy 

obecności radnych stwierdził, że w obradach uczestniczy 19 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 radnych stanowiło 

kworum i oznaczało, że Rada posiadała zdolność do podejmowania 

prawomocnych uchwał w sprawach objętych porządkiem obrad. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady powitał gości przybyłych na LXIV sesję Rady Powiatu 

w Koszalinie. 

Lista gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

w terminie zgodnym ze Statutem Powiatu Koszalińskiego, Rada otrzymała 

porządek obrad LXIV sesji Rady Powiatu w Koszalinie wraz z  materiałami. 
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Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag ani propozycji zmian do 

porządku obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Powiatu w Koszalinie  

z dnia 15 grudnia 2022 r.  

      

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do protokołu. Przewodniczący 

Rady przeprowadził procedurę głosowania. W głosowaniu udział wzięło 

19. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Wynik głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

5. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Powiatu w Koszalinie  

z dnia  10 stycznia 2023 r.      

 

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do protokołu.   

Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania.  

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Wynik głosowania stanowi załącznik  do protokołu.  
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6. Sprawozdanie Starosty z działania Zarządu w okresie  między 

sesjami.      

 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski poprosił o informacje dotyczące 

posiedzenia Zarządu z dnia:  

1) 21 grudnia 2022 r. - kto pełni funkcję zastępcy dyrektora 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Koszalińskiego, 

którego wybrano na nowego kierownika projektu;   

2) 5 stycznia 2023 r. w zakresie dotyczącym podpisania 

aneksu do umowy na świadczenie doradztwa technicznego  

i opracowania dokumentów dla przedsięwzięcia budowy 

domów pomocy społecznej – na jakim etapie 

zaawansowania są ww. działania.   

 

Radny Marek Paweł Gil poprosił  o informację  jak rozdysponowano 

majątek  likwidowanego Samorządowego Centrum Kultury w Sarbinowie.  

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz odniósł się do 

wypowiedzi: 

1) Radnego Marka Gila informując, że cały majątek w postaci mebli, 

urządzeń elektronicznych, komputerów zgodnie z potrzebami, został 

przekazany na rzecz Centrum Usług Wspólnych. Natomiast majątek 

typu szaf wnękowych oraz inne urządzenia ruchome stanowiące 

wyposażenie Samorządowego Centrum Kultury zostaną wynajęte 

Stowarzyszeniu, które na podstawie umowy, w imieniu Powiatu 

będzie prowadziło działalność kulturalną, edukacyjną i szkoleniową 

w siedzibie SCK.  

2) Radnego Dariusza Mirosława Kalinowskiego informując, że na   

pełnomocnika został powołany Pan Tomasz Hermanowicz. Ponadto 

dodał, że wszyscy pracownicy SCK z dniem 1 stycznia 2023 r. przeszli 

do Centrum Usług Wspólnych. Wyjątek stanowi Pani Prusinowska 

Aldona, która została zatrudniona w nowo utworzonym od 1 lutego 

2023 r. Wydziale Organizacyjnym Starostwa oraz Pani Łotysz, 

dotychczasowa księgowa SCK, która pod nadzorem Pani Ani Zbojnej 

nabiera doświadczenia w zakresie audytu. 
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Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer odniósł się do drugiego 

pytania Radnego Kalinowskiego informując, że aneks dotyczy decyzji 

środowiskowej. Dodał też, że program funkcjonalno - użytkowy został 

przygotowany zgodnie z terminem określonym w umowie, ale jest jeszcze 

konsultowany przez wykonawców/podwykonawców, którzy zgłosili się do 

budowy domu pomocy społecznej. Dopóki nie zostaną przez nich 

naniesione  uwagi, to  mija się z celem pozyskanie decyzji środowiskowej. 

Wobec powyższego na wniosek wykonawcy Zarząd przedłużył termin do 

30 kwietnia 2023 r. 

Radny Marek Gil poprosił o wyjaśnienie, czy wydana przez Zarząd decyzja 

o wygaśnięciu prawa trwałego zarządu przysługującego Powiatowemu 

Zarządowi Dróg w Koszalinie do nieruchomości wskazanych w pkt 37 

sprawozdania oznacza, że zostaną one przejęte przez gminę?  

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz poinformował, że 

nieruchomości te zostaną przejęte przez gminę. 

Radna Joanna Marzena Czerwińska zgłosiła pytanie odnośnie pkt. 6 

sprawozdania dotyczącego wyrażenia zgody na przedłużenie okresu 

powierzenia stanowiska dyrektora Powiatowej Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Koszalinie pani Małgorzacie, jako osobie niebędącej 

nauczycielem do 5 lat szkolnych. Ww. poprosiła o informację  dlaczego 

odbywa się to w formie powierzenia stanowiska a nie konkursu oraz czym 

spowodowana jest taka decyzja. 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz poinformował, że: 

1) w tym przypadku Karta Nauczyciela nie obowiązuje, gdyż jest to 

osoba niebędąca nauczycielem, 

2) została zatrudniona zgodnie z prawem, przy pozytywnej opinii 

Kuratora Oświaty. 

 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski nadmienił, że w takim przypadku 

zastępcą dyrektora powinien być nauczycieli i czy wobec tego ta 

przesłanka została spełniona? 
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Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz poinformował, że te 

warunki są spełnione. Zastępcą dyrektora jest osoba będąca 

nauczycielem.  

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer uzupełnił wypowiedź 

Starosty informując, że konkurs był ogłoszony. Na konkurs wpłynęła jedna 

oferta. Następnie oferta została wycofana. W świetle obowiązujących 

przepisów, w takiej sytuacji nie można było przeprowadzić drugiego 

postępowania konkursowego i jedynym rozwiązaniem jest powierzenie 

stanowiska. Stąd taka decyzja Zarządu.    

Rada Powiatu w Koszalinie przyjęła sprawozdanie Starosty z działania 

Zarządu w okresie między sesjami. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

  

7. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady 

powierzonych do wykonania Zarządowi z LXII. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie Starosty  

z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania Zarządowi z LXII 

sesji. 

Ww. sprawozdanie stanowi załącznik  do protokołu. 

 

8. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady 

powierzonych do wykonania Zarządowi z LXIII sesji. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie Starosty  

z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania Zarządowi z LXIII 

sesji.  

 

Ww.  sprawozdanie stanowi załącznik  do protokołu. 
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9. Wystąpienia obywatelskie. 

 

Brak wystąpień obywatelskich. 

 

10. Informacja z kontroli zewnętrznych przeprowadzonych  

w Starostwie Powiatowym w Koszalinie w roku 2022.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

informacja była przedmiotem posiedzenia Komisji Rewizyjnej, która 

wydała w tej sprawie pozytywną opinię. Dodał, że na sali  obecna jest Pani 

Anna Zbojna Audytor Wewnętrzny, do której można kierować ewentualne 

pytania bądź uwagi.  

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła informację z kontroli 

zewnętrznych przeprowadzonych w Starostwie Powiatowym w Koszalinie 

w roku 2022. 

Ww.  informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Sprawozdanie z wykonania planu audytu za rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

sprawozdanie było przedmiotem posiedzenia Komisji Rewizyjnej, która 

wydała w tej sprawie pozytywną opinię.  

 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski pogratulował Pani Annie Zbojnej 

wykonania sprawozdania. Jednocześnie dodał, że w sprawozdaniu zostało 

wyróżnionych 14 podmiotów, natomiast odwiedzając stronę BIP-u Powiatu 

Koszalińskiego nie znalazł informacji na temat  jednostki organizacyjnej 

jaką jest Centrum Usług Wspólnych. Ww. poprosił o sprawdzenie tej 

okoliczności w ramach audytu, na wniosek Komisji Rewizyjnej i wszystkich 

radnych.  

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie z wykonania 

planu audytu za rok 2022. 
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Ww.  sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

12. Informacja z działalności Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów w Koszalinie w 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

informacja uzyskała pozytywną opinię Komisji ds. Społecznych oraz, że na 

sali obecny jest Pan Arkadiusz Janz, Powiatowy Rzecznik Konsumentów, 

który odpowie na ewentualne pytania. 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła informację z działalności 

Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Koszalinie w 2022 r.  

Ww. informacja stanowi załącznik do protokołu. 

13. Informacja z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w roku 

2022 w placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Koszaliński. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował,  

że informacja uzyskała pozytywną opinię Komisji ds. Społecznych. 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła informację z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w roku 2022 w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Koszaliński. 

Ww. informacja stanowi załącznik do protokołu. 

14. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Koszalina i Starosty 

Koszalińskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku dla Miasta Koszalina i Powiatu Koszalińskiego za 

2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował,  

że sprawozdanie uzyskało pozytywną opinię Komisji ds. Społecznych, oraz 
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że na sali obecny jest Pan Roman Budynek Kierownik Referatu Zarządzania 

Kryzysowego, który odpowie na pytania lub uwagi. 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie Prezydenta 

Miasta Koszalina i Starosty Koszalińskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Koszalina i Powiatu Koszalińskiego 

za 2022 r. 

 

Ww. sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Koszalinie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej za 2022 rok.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował,  

że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji ds. Społecznych. 

Ww. dodał, że na sali obecna jest Pani Ewa Paprocka – Palkowska,  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Koszalinie, która 

udzieli odpowiedzi na ewentualne pytania.   

 

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do projektu uchwały.   

Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania.  

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIV/416/23 z dnia 2 lutego 2023 r.  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Koszalinie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za 

2022 rok.  

Uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik  do protokołu.  
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie zasad wypłacania radnym diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że projekt 

uchwały był przedmiotem posiedzenia stałych Komisji Rady Powiatu  

w Koszalinie, które wydały pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do projektu uchwały.   

Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania.  

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LXIV/417/23 z dnia 2 lutego 2023 r. 

zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wypłacania radnym diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 

Uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik  do protokołu.  

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian   

w budżecie Powiatu na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował,  

że  Komisja ds. Budżetu wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.  

  

W imieniu Zarządu Powiatu w Koszalinie, na wniosek Starosty 

Koszalińskiego, Skarbnik Powiatu Agnieszka Kowalska wniosła  

autopoprawkę do projektu ww. uchwały informując, że polega ona na:  

1) sprostowaniu w § 1 oczywistej omyłki pisarskiej polegającej na 

zamianie wyrażenia „2022” na wyrażenie „2023”,  

2) dodaniu w § 1 ust. 2 o następującym brzmieniu: „2. Zmiany w planie 

dochodów przedstawiają załączniki nr 1 i nr 2 do uchwały”. 
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Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania nad projektem 

uchwały zmienionym w drodze autopoprawki. W głosowaniu udział wzięło 

19. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie podjęła uchwałę Nr LXIV/418/23 z dnia  

2 lutego 2023 r. w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2023 rok.  

Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik   

do protokołu. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Koszalińskiego na lata 2023 - 2031. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

Komisja ds. Budżetu wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.  

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie podjęła uchwałę Nr LXIV/419/23 z dnia  

2 lutego 2023 r. w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Koszalińskiego na lata 2023 – 2031.  

Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

im. Anselma Alojzego Młodzika w Parsowie. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, w przedmiotowej sprawie 

przeprowadziła postępowanie wyjaśniające. Z przeprowadzonego 

postepowania wyjaśniającego Komisja sporządziła protokół, w którym 

rekomenduje uznanie skargi za bezzasadną.  

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady przeprowadził procedurę głosowania.  

W głosowaniu udział wzięło 19. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 19 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie podjęła uchwałę Nr LXIV/420/23 z dnia  

2 lutego 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej im. Anselma Alojzego Młodzika w Parsowie. 

 

 Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

20. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

1) Radny Marek Paweł Gil zwrócił się z zapytaniem do Starosty 

Koszalińskiego Mariana Stanisława Hermanowicza, w sprawie mostu 

na Kanale Jemeńskim. Ww. dodał, że jest to pilna oraz bardzo trudna 

sprawa dla mieszkańców gmin jak i również dla przedsiębiorców. 

Poprosił o wyjaśnienie na jakim etapie jest ta inwestycja. 

 

2) Radny Wiesław Andrzej Lebioda zgłosił interpelację dotyczącą  

organizacji pracy w Wydziale Komunikacji i Dróg Starostwa,  
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a w szczególności obsługi interesantów w zakresie rejestracji pojazdów. 

Radny Wiesław Lebioda nadmienił, że kolejki występujące w Wydziale 

Komunikacji są „jak na koszalińskim  SOR”. Dodał, że: 

- tak źle od dawna nie było. Tylko dwóch pracowników obecnie 

obsługuje cały Powiat i dlatego obsługa trwa zbyt długo.  

- kolejną sprawą do poprawy jest rejestracja internetowa, gdyż jeżeli 

nie zrobi się tego w nocy, to rano nie ma szans na zarezerwowanie 

terminu, w XXI wieku taka sytuacja jest nie dopuszczalna. 

Czy jest jakiś pomysł na rozwiązanie tego problemu? 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

wpłynęła do niego interpelacja Radnego Dariusza Mirosław Kalinowskiego  

o następującej treści: „Na prośbę mieszkańców oraz radnego Rady 

Miejskiej w Polanowie Pana Romana Margielewskiego ponawiam moją 

prośbę z dnia 05.11.2019 r. oraz z 04.03.2020 r. dotyczącą drogi 

powiatowej nr 3553Z w miejscowości Komorowo między numerami 

domów 5-7, gdzie systematycznie po opadach deszczu tworzy się ogromna 

kałuża/zalewisko, które zagraża bezpieczeństwu pieszych i użytkowników 

pojazdów. Oględziny tego miejsca przez pracownika PZD oraz podjęte 

działania nie przyniosły poprawy tej sytuacji. Proszę o ponowną 

interwencję w tej sprawie. Z poważaniem Dariusz Kalinowski – Radny 

Powiatu Koszalińskiego”. 

 

Radny Ryszard Jan Sobczyński wyraził swoją negatywną opinię na temat 

funkcjonowania dworca kolejowego w Koszalinie. Według jego opinii 

dworzec nie spełnia swoich funkcji. W szczególności brak jest jasnej 

informacji przekazywanej przez zapowiadającego pociągi na temat stacji, 

do których kursują pociągi, co wprowadza podróżnych w błąd, brak też 

oświetlenia tablic informacyjnych przyjazdów i odjazdów pociągów. Ww. 

prosi o wsparcie w tej sprawie mimo, że sprawa ta nie należy do 

kompetencji Powiatu. 
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21. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz odniósł się do 

zapytania wniesionego przez Radnego Marka Pawła Gila dotyczącego 

mostu w Unieściu, informując, że: 

1) most jest dość istotny z punktu widzenia jego właściwości, jak również 

połączenia Jeziora Jamno z Morzem Bałtyckim;  

2) bezpośrednie spotkania z Wodami Polskimi, Urzędem Gminy Mielno, 

Panem Prezydentem i jego służbami, żeglarzami, stowarzyszeniami 

żeglarskimi przyczyniły się do tego, że było bardzo blisko do 

przebudowy mostu oraz uruchomienia przejazdu samochodów bez 

ograniczeń;  

3) na wykonanie remontu mostu były przyobiecane środki w wysokości  

15.000.000 zł. Zostało zlecone wykonanie techniczne mostu.  

Natomiast na trzy dni przed decyzją, wpłynęła informacja od 

Wojewody Zachodniopomorskiego, że Powiat otrzyma dofinansowanie  

w wysokości nie wyższej niż 10.000.000 zł. Natomiast wycena remontu 

szacowana była na 17-18.000.000 zł;  

4) ze względu na zły stan techniczny obiektu wystąpiła konieczność 

ograniczenia nośności na moście; 

5)  obecnie Powiatowy Zarząd Dróg w Koszalinie zlecił ponowne 

sporządzenie wykonania opinii technicznej mostu, by o ile to będzie 

możliwe, dopuścić przynajmniej możliwość sporadycznego poruszania 

się samochodów cięższych niż osobowe, a w szczególności umożliwić 

przejazd pojazdów należących do Ekoprzedsiębiorstwa w Mielnie.   

Ekspertyza winna nadejść już niebawem, albowiem wniosek o jej 

wykonanie został złożony już trzy tygodnie temu.  

   

Radna Joanna Marzena Czerwińska zapytała, czy w takim razie w tej chwili  

nie ma żadnych możliwości pozyskania środków finansowych na ten cel?  

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz stwierdził, że szkoda   

inicjatywy Powiatu, jeżeli chodzi o budowanie mostu z prawdziwego 

zdarzenia, ale dłużej czekać nie można. Ww. dodał, że zwiększono plan 

wydatków o kwotę 440.000,00 zł na przebudowę mostu w m. Unieście  
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w celu zabezpieczenia wkładu własnego w wysokości 50 % wartości 

wykonania realizacji inwestycji, koniecznego przy ubieganiu się  

o dofinansowanie na ten cel.  

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz odniósł się również do 

interpelacji Radnego Wiesława Andrzeja Lebiody dotyczącej organizacji 

pracy Wydziału Komunikacji, stwierdzając, że: 

1) sytuacja w Wydziale Komunikacji jest bardzo trudna. Od ponad roku 

prowadzone są działania mające wpłynąć na poprawę obsługi 

interesantów; 

2) od 1 stycznia 2023 r. zatrudniony jest nowy Naczelnik Wydziału 

Komunikacji. W nim również jest nadzieja na poprawę sytuacji  

w Wydziale; 

3) natomiast jego rolą jako kierownika Starostwa jest doprowadzenie 

do porządku oraz dyscypliny pracowników. Pracownicy są bardzo 

często na zwolnieniach lekarskich;  

4) po przeprowadzonym, w zeszłym roku, audycie wynika, że liczba 

zatrudnionych pracowników jest porównywalna do zatrudnienia  

w innych powiatach. Zatem nie przewiduje się zwiększenia 

zatrudnienia; 

5) koniecznością jest zmiana systemu organizacyjnego oraz 

rozszerzenie możliwości bezpośredniego komunikowania się 

mieszkańców poprzez Internet. 

 

Radny Wiesław Andrzej Lebioda stwierdził, że w tej sytuacji dobrym 

rozwiązaniem byłaby możliwość podglądu ekranu informacyjnego na 

stronie internetowej. Ww. dodał, że 4 godziny oczekiwania na załatwienie 

sprawy, to czas zmarnowany. Gdyby był podgląd internetowy, dzięki 

któremu można by było sprawdzić, który numer jest obsługiwany, to  

w tym czasie byłoby możliwe załatwienie też innych spraw.       

 

Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz odpowiadając na 

interpelację Radnego Dariusza Kalinowskiego w sprawie drogi  

w Komorowie poinformował, że Powiatowy Zarząd Dróg w Koszalinie 

dokona ponownej weryfikacji jej stanu technicznego.  
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Starosta Koszaliński Marian Hermanowicz odnosząc się do sprawy 

Radnego Ryszarda Jana Sobczyńskiego o wsparcie poprawy sytuacji na 

Dworcu PKP w Koszalinie, poinformował, że sprawa zostanie zgłoszona do 

Urzędu Miasta w Koszalinie. 

 

22. Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady poinformował że: 

1)   na podstawie § 47 ust. 3 Statutu Powiatu Koszalińskiego stałe 

Komisje przedłożyły Radzie swoje sprawozdania z działalności za 

rok 2022, które Rada otrzymała w materiałach na sesję.  

W materiałach na sesję Rada otrzymała również sprawozdanie  

z działalności Rady Powiatu w 2022 r. Sprawozdania zostały 

załączone do punktu 22 porządku obrad „Sprawy organizacyjne”. 

 

Ww. sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 

 

2) radni winni złożyć oświadczenia majątkowe w terminie do  

30 kwietnia 2023 r.. według stanu na 31 grudnia 2022 r. 

Oświadczenia należy złożyć w 2 egzemplarzach wraz z PIT. 

 

3) następna sesja, zgodnie z planem pracy Rady planowana jest na 

kwiecień, o ile nie wystąpi konieczność zwołania wcześniej sesji 

nadzwyczajnej.  

 
 

23. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Brak wniosków i oświadczeń. 
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24. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

zakończył obrady słowami: „ Zamykam obrady LXIV sesji Rady Powiatu  

w Koszalinie”. Na tym obrady zakończono. Obrady LXIV sesji Rady Powiatu 

w Koszalinie zakończono o godz. 11.55. 

 

                                                                          Przewodniczył: 

                                                                         Przewodniczący Rady 

                                                                          Zbigniew Grabarek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant:  

Sylwia Woźniak  

Biuro Rady i Zarządu Powiatu 


